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Jakie skutki przyniesie reforma edukacji dla szkół o profilu sportowym lub z klasami sportowymi? Radni

z Komisji Sportu i Kultury Fizycznej omawiali kwestie zmian w edukacji sportowej.

- 25 stycznia powinna być dostępna lista sieci szkół i związane z tym przekształcenia. Jeśli

chodzi o szkoły sportowe czy klasy o takich profilach, to nie ma jeszcze wymiaru godzin przy

przekształcaniu z gimnazjum w podstawówkę.  Większość szkół będzie kontynuować profile

sportowe. Do końca stycznia miasto czeka na deklarację dyrektorów, a także w niektórych

przypadkach opinie sanepidu – mówiła radnym Katarzyna Król, zastępca Prezydenta Miasta

Krakowa.

Przewodniczący Komisji Tomasz Urynowicz pytał, czy przekształcenie gimnazjum w szkołę

podstawową nie przyniesie problemów z naborem i czy szkoły nie będą rezygnować wówczas z

prowadzenia klas sportowych. Jednak otrzymał zapewnienie ze strony Katarzyny Król, jak

również Wydziału Edukacji, że zmiany te nie powinny mieć takiego wpływu. - Trudno

odpowiadać w tym momencie. Duża część decyzji zależy od dyrekcji oraz zarządzeń

ministerstwa – stwierdziła Anna Korfel-Jasińska, dyrektor Wydziału Edukacji.  

Większość informacji będzie podanych zostanie dopiero w maju, gdy będą gotowe arkusze

organizacyjne placówek oświatowych. Dlatego radni zapowiedzieli, że do tego tematu jeszcze

powrócą w trakcie wiosennych posiedzeń komisji.
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